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Abstract (en)
The handpiece (8) comprises a nozzle (24) from which a liquid jet (42) emerges at high pressure via an end-piece (8). According to the invention,
the end-piece (8) is designed as an active coagulation electrode of a HF surgery apparatus (10). This electrode can be both a monopolar as well as
a bipolar coagulation electrode. The advantage for the surgeon is that he can both cut as well as coagulate during the operation using one and the
same handpiece (8). <IMAGE>

Abstract (de)
Das Handstück (8) umfaßt eine Düse (24), aus der ein Flüssigkeitsstrahl (42) unter hohem Druck über ein Endstück (8) austritt. Erfindungsgemäß ist
das Endstück (8) als aktive Koagulationselektrode eines HF-Chirurgiegeräts (10) ausgebildet. Dabei kann es sich sowohl um eine monopolare als
auch um eine bipolare Koagulationselektrode handeln. Der Vorteil für den Operateur besteht darin, daß er mit ein und demselben Handstück (8) bei
der Operation sowohl schneiden als auch koagulieren kann.
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